
Årsmøte Otterstad Beitelag 2022 
 

 
Sted: Fekhaug 
Dato: 3. Mai 2022 
Møtte: Davy Espetvedt, Arild Valdersnes, Atle Andersen, Aslak Baug  
 
Saker: 
 

1. Økonomi: Regnskapet ble gjennomgått. Troppå gard sine årlige utgifter maks kr 3000,- 
skal dekkes av beitelaget. Da Troppå ikke lenger er medlem, men har bidratt til en 
enklere sanking for medlemmene. Aslak skal ha dette økonomisk kompensert av 
tilsvarende sum da han ikke har direkte nytte av denne hjelpen.    
 

2. Valg: Ingen endring i styret 
 

3. Nye medlemmer: Christopher Grindheim er tatt inn som nytt medlem og får sleppe opp 
dyr allerede denne sesongen 2022. Laget har en estimert ledig kapasitet på 500 sau. 
Christopher opplyser at det ikke er aktuelt med denne mengden sau i 1. omgang. Det 
blir også diskutert at nabomarken, Nøttveit, Eiterdalen og Dyrkollebotn har lite eller ingen 
sau. Så her er plass til flere. 
 

4. Vaksinerings rutiner: Alle medlemmer opplyser at vaksinering, utvortes og innvortes 
skjer på sleppe dato. 
 

5. Sleppe og sanke fra fjellet? (Diskusjon): Utfordring med nye sauebesetninger er at de 
ikke er «fjellvant» og vil helst beite under skoggrensen. Dette fører til lavere tilvekst, og 
gjødslet heimebeite kan være ett mer effektivt alternativ.   
Området til Otterstad beitelag grenser til BKK sin anleggs veg som går fra Matretunellen 
til Svartevatnet.  
Før slutten av 80 tallet hadde beitelaget ett samlegjerde ved Litlavatnet. Dette ble brukt 
til å samle sauer de første dagene i sankingen. For deretter å føre dem gjennom 
Torriskaret og ned Leitingsdalen til samlegjerdet i Modalen.  
-Kan vi kjøre sauene opp og jage dem til dette gjerdet, gi dem kraftfor og saltstein, før de 
blir sluppet? Ville sauene da lett kunne blitt samlet her om høsten og ført ned til Modalen 
som før? 
- Kunne vi satt opp midlertidig gjerde om sommeren ved anleggsvegen, for så å bruke 

dette som sankegjerde om høsten? 
- Er vi for opphengt i gamle rutiner uten å se løsninger og tenke nytt?  
- Nofense? 

 
Saken diskuteres videre på neste årsmøte.  
 

6. Diverse saker: E-bjeller,  
- Alle voksne sauer bør ha E-bjeller for å lette sankingen om haustene. Tilsynet vil 

også bli mer målrettet på områder som har dyr vi vil se etter.  
- Vi starter på den beste løsningen basert på erfaringer med tidligere eb leverandører.  
- Nesten halvparten av Smartbjellene har sluttet å virke. 
 
 
Formann: Davy Espetvedt 
 
 
 



 


